
  

 
 

 

   
 

 

Namn: Mattias Lindmark 

Ålder: 42 

Yrke: Elektronikingenjör 

Tränare för lag: F11/12 

Vad är din bakgrund inom fotbollen?  

Aktiv som spelare i Trollhättelag som ungdom samt några år i Sjövalla från Mölnlycke (div 6), 

innan skador stoppade spelarkarriär vid 30 årsåldern. 
Då hade jag redan påbörjat min tränarutbildning och var assisterande tränare sista året. Då 

jag flyttat till Kungälv ville jag fortsätta vara tränare närmare. Det blev att jag hörde av mig 

om jag kunde hjälpa i något lag här i Ytterby. Så jag gick in som hjälptränare i äldsta 

pojklagen. Hjälpte till i kullarna 95 till 98 några säsonger varav sista följde jag med till 

juniorlaget. 

Sedan började sonen spela och jag klev in som tränare där, till han slutade. Nu är det 

dottern som jag är tränare för. 

Varför valde du att bli ledare?  

Jag ville fortsätta vara kvar i fotbollen som är så roligt samt föra vidare mina kunskaper. 

Hur länge har du varit aktiv som ledare? 

12 år. 

Vad är det bästa med att vara ledare? 

Se glädjen hos spelarna och följa deras utveckling. 

Vad har du för uppgifter som ledare i ditt lag? 

Är kontaktperson för laget. Vi delar jämnt mellan oss ledare hur vi planerar träningarna. 

Sedan kan jag IT systemen runt om bra då man varit med så länge. 



  

 
 

 

   
 

Vad har du för tidigare anknytning till Ytterby IS? 

Ingen. Har enbart varit tränare under min tid här. Under min tid som aktiv spelare mötte vi 

aldrig Ytterby IS. Flyttade hit då min fru har släkt här. 

Vad är det bästa med Ytterby IS?  

Att vi är en tillräckligt stor klubb för att kunna ha lag i de flesta årskullar, har väldigt bra 

förutsättningar på Yttern och har bra arbete runt om fotbollen såsom samarbeten mellan lag, 

värdegrundsarbete, utbildningar mm. 

Hur känns det inför kommande säsong?  

Det kommer bli spännande för hela laget då även de yngre tjejerna kommer börja med 7 mot 

7 fotboll. Vi tränare har gått gemensam utbildning och det kommer utveckla samarbetet 

mellan oss ännu mer. 

Hur gör du för att ladda upp på bästa sätt inför säsongstart?  

Vi kommer prata ihop oss vi tränare vad vi vill träna på. Vi vill att alla spelarna ska utvecklas 

under hela säsongen. 

Vad gillar du att göra på din fritid, när du inte håller på med fotbollen?  

Jag spelar innebandy med IBK Kungälvs veteraner så mycket som kroppen tillåter. Annars 

går den mesta tiden till att jag även hjälper till och tränar barnen i innebandy, bandy och 

kanot (mest kör följebåt). 

Vilken känd person skulle du vilja träffa och varför? 

Arsene Wenger och prata fotboll med, framför allt säsongen 2003-04 som huvudämne. 


